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SUKJ.DN. 600-3/4/1 JLD. 7                            
 

 
MESYUARAT KEDUA (BELANJAWAN 2022) 
BAGI PENGGAL PERSIDANGAN KEEMPAT 

DEWAN NEGERI JOHOR YANG KEEMPAT BELAS 
PADA HARI SELASA, 23 NOVEMBER 2021, JAM 9.30 PAGI 

 
 

SUSUNAN PERKARA-PERKARA MESYUARAT 
 
 
1. DOA. 
 
 
2. PEMASYHURAN DARIPADA YANG BERHORMAT SPEAKER DEWAN 

NEGERI JOHOR. 
 
 

3. SOALAN LISAN 
 

YB TUAN NG YAK HOWE (BENTAYAN)  
SOALAN  1 (A39)  
 
Apakah status terkini projek naik taraf Jalan Salleh, Muar dari 2 lorong kepada 4 
lorong yang sebelum ini dijangka bermula pada tahun 2021?  
 
YB DATO’ SHARIFAH AZIZAH BINTI DATO’ SYED ZAIN (PENAWAR)  
SOALAN  2 (A1)  
 
Bagaimanakah kerajaan negeri mengambil langkah mengekang kenaikkan harga 
barangan pasca PKP kerana dijangka harga  barang keperluan akan naik secara 
mendadak.  
 
YB TUAN MD. YSAHRUDDIN BIN KUSNI (BUKIT NANING)  
SOALAN  3 (A75)  
 
Apakah jalan penyelesaian bagi harga barangan keperluan harian yang semakin 
meningkat selepas pandemik Covid19, contohnya harga ayam?  
 
YB TUAN IR. DR. FAIZUL AMRI BIN ADNAN (SEROM)  
SOALAN 4 (A134)  
 
Apakah tindakan kerajaan negeri terhadap situasi kenaikan harga barangan 
pengguna yang telah meningkat dengan sangat ketara selepas pembukaan 
sektor ekonomi sehingga ada yang mencecah sehingga 30%-50% kenaikan dari 
harga asal?  
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YB KAPT (B) HAJI NAJIB BIN LEP (BUKIT PASIR)  
SOALAN  5 (A113)  
 
Melihat keadaan ekonomi yang meruncing serta kos sara hidup yang meningkat, 
apakah kaedah kerajaan bagi membantu usahawan yang terkesan teruk dan 
berisiko untuk gulung tikar agar mereka dapat meneruskan perniagaan masing-
masing dengan suntikan dan galakan yang memberangsangkan.  
 
YB TUAN GOPALAKRISHNAN A/L SUBRAMANIAM (TIRAM)  
SOALAN  6 (A68)  
 
Kebanyakan negara dunia sedang mengadakan kempen penanaman pokok 
untuk menjaga alam sekitar (kempen kehijauan) apakah tindakan kerajaan 
Negeri Johor?  
YB TUAN IR. DR. FAIZUL AMRI BIN ADNAN (SEROM)  
SOALAN  7 (A137)  
 
Apakah kerajaan mempunyai perancangan mengatasi masalah kereta-kereta 
buruk, terpakai, rosak dan tersadai di merata-rata kawasan seperti di lorong-
lorong taman perumahan dan jalan-jalan raya yang semakin bertambah dimana 
ia merosakkan pemandangan dan mengganggu kelancaran trafik kenderaan 
dikawasan yg berkenaan?  
 
YB TUAN RAVEN KUMAR A/L KRISHNASAMY (TENGGAROH)  
SOALAN  8 (A21)  
 
Southern Volunteers telah banyak membantu semasa program vaksinasi di 
Negeri Johor. Apakah perancangan seterusnya untuk Southern Volunteers ini 
kekal aktif di Negeri Johor?  
 
YB PUAN NOR RASHIDAH BINTI RAMLI (PARIT RAJA)  
SOALAN  9 (A104)  
 
Bagaimana perancangan kerajaan negeri untuk terus membentuk budaya 
kesukarelawan di kalangan belia dan adakah kajian dibuat program PLKN masih 
relevan bagi memupuk semangat daya tahan dan sukarelawan.  
 
YB TUAN DR. SULAIMAN BIN MOHD NOR (KEMELAH)  
SOALAN  10 (A71)  
 
Berapa banyak jumlah serta nilai dalam ringgit daging lembu dan kambing yang 
diimpot dari luar untuk kegunaan dalam Negeri Johor dan usaha kerajaan negeri 
mengurangkan jumlah impot ini?  
 
YB TUAN RAVEN KUMAR A/L KRISHNASAMY (TENGGAROH)  
SOALAN  11 (A22)  
 
Melalui Bajet 2021, telah diadakan Program Cari Orang Memerlukan Bantuan 
(COMB). Berapakah permohonan yang diterima dan bagaimanakah bantuan 
tersebut disalurkan kepada masyarakat. Dan jika dilihat, program ini mendapat 
sambutan yang menggalakkan, adakah ianya diteruskan lagi untuk tahun 2022?
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YB PUAN GAN PECK CHENG (PENGGARAM)  
SOALAN  12 (A168)  
 
Apakah syarat-syarat seperti keperluan minimum atau maksimum yang 
diperuntukkan sebagai garis panduan, serta peranan pengubahan syarat tanah, 
di dalam pelaksanaan pemutihan kilang-kilang yang sedang dijalankan di Batu 
Pahat, dan adakah kerajaan berhasrat menangguhkannya memandangkan kita 
baru keluar dari pandemik?  
 
YB DATO’ SHARIFAH AZIZAH BINTI DATO’ SYED ZAIN (PENAWAR)  
SOALAN  13 (A2)  
 
Apakah bantuan yang telah diberikan oleh sektor pelancongan setakat ini untuk 
meningkatkan ekonomi negeri Johor dan menarik pelancong datang ke negeri 
Johor?  
 
YB TUAN RAVEN KUMAR A/L KRISHNASAMY (TENGGAROH)  
SOALAN  14 (A20)  
 
Pandemik Covid-19 ini telah memberikan kesan yang besar kepada industri 
pelancongan Negeri Johor. Apakah usaha dan inisiatif Kerajaan Negeri Johor 
dalam memastikan kemampuan daya upaya industri pelancongan negeri?  
 
YB TUAN EE CHIN LI (TANGKAK)  
SOALAN  15 (A93)  
 
Apakah bantuan yang telah dan akan diberi oleh Kerajaan Johor kepada Industri 
Pelancongan dan Perhotelan bagi sektor ini berkembang semula?  
 
YB TUAN CHEN KAH ENG (STULANG)  
SOALAN  16 (A119)  
 
Apakah rancangan kerajaan dalam menangani masalah hartanah Kondominium 
atau apartment servis yang mana bekalan adalah jauh melebihi permintaan?  
 
YB TUAN SR. DZULKEFLY BIN AHMAD (KOTA ISKANDAR)  
SOALAN  17 (A152)  
 
Menurut NAPIC, terdapat RM20.09 bilion nilai hartanah kediaman tidak terjual. 
41.4% (23,679 unit) hartanah kediaman, sevice apartment dan Soho yang tidak 
terjual berada di Johor. Apakah tindakan kerajaan dalam membantu pemaju 
perumahan mengurangkan jumlah hartanah yang tidak terjual ini?  
 
YB TUAN CHEO YEE HOW (PERLING)  
SOALAN  18 (A162)  
 
Apakah langkah-langkah atau rancangan yang diambil untuk menangani 70,000 
rumah tidak dijual, tidak berpenghuni atau terbiar dalam Negeri Johor?  
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YB TUAN MUHAMAD SAID BIN JONIT (MAHKOTA)  
SOALAN  19 (A47)  
 
Apa strategi untuk menyelesaikan masalah yang timbul di penempatan seperti 
taman/kampung akibat perindustrian, kenderaan berat, pencemaran yang terus 
menerus berlaku sebagai contoh di perkampungan Jalan Padang Tembak 
Kluang? 
 
YB TUAN CHEW CHONG SIN (MENGKIBOL)  
SOALAN  20 (A159)  
 
Berapa pelajar sekolah menengah dan rendah telah berhenti sekolah pada tahun 
2019, 2020 dan 2021 di Johor?  
 
YB TUAN HAJI KHAIRUDDIN BIN A. RAHIM (SENGGARANG)  
SOALAN  21 (A28)  
 
18 dari 29 atlet sukan perahu layar MSSM tahun ini adalah terdiri dari anak-anak 
Senggarang. Mereka telah berlatih dipantai Sungai Lurus yang daif kelengkapan 
prasarana. Apakah peranan kerajaan negeri untuk membantu melengkapkan 
tapak sukan ini dipantai Sungai Lurus Batu Pahat.  
 
YB TUAN JIMMY PUAH WEE TSE (BUKIT BATU)  
SOALAN  22 (A32)  
 
Apa langkah yang telah diambil oleh kerajaan terhadap pihak yang bersalah 
dalam insiden pencemaran air dan udara Sungai Tawakal, Seelong baru-baru 
ini?  
 
YB TUAN SR. DZULKEFLY BIN AHMAD (KOTA ISKANDAR)  
SOALAN  23 (A175)  
 
Apakah Kerajaan Negeri mempunyai perancangan untuk mengatasi banjir kilat 
yang sering berlaku di Dun Kota Iskandar seperti di Tmn Syed Idrus & Kg Baru 
Muafakat di Gelang Patah, Kg. Pulai dan Mukim 8 (Kg. Pekajang, Kg. Tg. Adang, 
Kg. Pok)? 
 
YB PUAN HAJAH ALWIYAH BINTI TALIB (ENDAU)  
SOALAN  24 (A12)  
 
Adakah kerajaan bersedia untuk menyalurkan sejumlah peruntukan kepada 
setiap Wakil Rakyat bagi persediaan monsun dan bencana banjir seperti yang 
dimaklumkan bermula November hingga Januari bagi negeri Johor?  
 
YB TUAN MD. YSAHRUDDIN BIN KUSNI (BUKIT NANING)  
SOALAN  25 (A80)  
 
Berapakah peruntukan bagi kerja-kerja pembangunan kecil dalam kawasan DUN 
Bukit Naning sepanjang tahun 2020 dan tahun 2021, dan terperincikan.  
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YB TUAN CHEW CHONG SIN (MENGKIBOL)  
SOALAN  26 (A158)  
 
Apakah rancangan kerajaan negeri Johor untuk menggubal Enakmen Anti 
Lompat Parti supaya selaras dengan pemindaan Perlembagaan Persekutuan?
  
YB TUAN GOPALAKRISHNAN A/L SUBRAMANIAM (TIRAM)  
SOALAN  27 (A63)  
 
Berapakah peruntukkan telah diberikan kepada kuil-kuil Hindu dan Sekolah-
Sekolah Tamil di Negeri Johor. Sila senaraikan terperinci.  
 
YB TUAN HAJI KHAIRUDDIN BIN A. RAHIM (SENGGARANG)  
SOALAN  28 (A29)  
 
Sebanyak 187 platun RELA seluruh negeri Johor yang telah banyak membantu 
kerajaan sepanjang pandemik dan membantu pelbagai aktiviti kemasyarakatan di 
negeri Johor. Adakah kerajaan negeri bersedia untuk memberi geran peruntukan 
kepada anggota RELA sebagaimana yang diterima oleh SRS.  
 
YB TUAN EE CHIN LI (TANGKAK)  
SOALAN  29 (A90)  
 
Sila nyatakan jumlah penerima bantuan di bawah Pakej Rangsangan Ekonomi 
(PRE) Ihsan Johor 3.0 mengikut sektor penerima dan adakah semua 
permohonan yang layak telah menerima bantuan, jika tidak, apakah sebabnya?
  
YB TUAN TAN CHEN CHOON (JEMENTAH)  
SOALAN  30 (A8)  
 
Agenda Johor Digital adalah impetus ekonomi baharu kepada Johor dengan 
empat tempias yang ingin dicapai. Nyatakan ciri-ciri pengukuran kejayaan 
mengenai empat tempias tersebut di era pendigitalan Johor dan unjuran jangka 
masa mencapai agenda ini.    
 
YB TUAN HAJI KHAIRUDDIN BIN A. RAHIM (SENGGARANG)  
SOALAN  31 (A24)  
 
Berapa keuntungan dan kerugian yang diperolehi bagi tahun 2019 dan 2020 oleh 
GLC negeri Johor seperti 
(a) Kumpulan JCorp; Johor Land Bhd, Kulim Bhd, KHJ Bhd, dan lain-lain 
(b) Kumpulan YPJ; YPJ Plantation, YPJ Pendidikan dan lain-lain 
(c) Lain-lain kumpulan.   
 
YB TUAN HAJI KHAIRUDDIN BIN A. RAHIM (SENGGARANG)  
SOALAN  32 (A25)  
 
Suatu masa dahulu banyak dibincangkan tentang Bon jaminan Kerajaan Negeri 
Johor untuk GLC tertentu. Bagaimanakah sekarang kedudukan Bon-bon 
tersebut.  Berapa nilai-nilai Bon yg telah diterbitkan dan tarikh matang bon-bon 
tersebut.   
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YB TUAN NG YAK HOWE (BENTAYAN)  
SOALAN  33 (A40)  
 
Apakah status terkini bagi penubuhan syarikat Digital Johor Corporation (DJ 
Corp) yang bertindak sebagai institusi pelaksana dan penyelaras kepada Agenda 
Johor Digital.   
 
YB CIK LIOW CAI TUNG (JOHOR JAYA)  
SOALAN  34 (A127)  
 
Senaraikan bilangan kanak-kanak yang menjadi anak yatim mengikut daerah 
akibat kehilangan ibu bapa kerana Pandemik Covid-19?  
 
YB TUAN HAJI KHAIRUDDIN BIN A. RAHIM (SENGGARANG)  
SOALAN  35 (A27)  
 
Apakah usaha-usaha badan-badan Islam seperti MAIJ, JAIJ dan lain-lain dalam 
memberi penerangan tentang Islam kepada non-muslim bagi membetulkan 
tanggapan salah tentang Islam yang selama ini mereka fahami.  
 
YB TUAN RAVEN KUMAR A/L KRISHNASAMY (TENGGAROH)  
SOALAN  36 (A19)  
 
Pusat Informasi dan Perkhidmatan Sultan Iskandar merupakan pusat informasi 
untuk pelancong datang ke pulau di Mersing. Projek dijangka siap pertengahan 
tahun ini lewat disiapkan. Bilakah projek ini dapat disiapkan. Adakah dengan 
kelewatan ini menyebabkan penambahan kos dari kos yang asal?  

 
 
 
4. PERBAHASAN ATAS RUNDINGAN BACAAN KALI YANG KEDUA BAGI 

RANG UNDANG-UNDANG ENAKMEN PERBEKALAN (2022) TAHUN 2021  
 
 ------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 ------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 --------------------------- ( BAHASAN YB BACK-BENCHERS ) ---------------------------- 
 ------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
 
Persidangan ditangguhkan sehingga hari Rabu, 24 November 2021, jam 9:30 pagi. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


